



# I-DROP<sup>®</sup> MGD



DE  
FI  
IT  
PL  
SV

**PRESERVATIVE-FREE**  
0.20% Viscoadaptive hyaluronan  
+ Lipid Layer Enhancer

**ENHANCED RELIEF**



**SANS AGENT DE CONSERVATION**  
Hyaluronane viscoadaptif à 0,20 %  
+ amplificateur de la couche lipidique

**SOULAGEMENT ACCRU**



## INDICATIONS

For prolonged relief of discomfort due to minor irritations of the eye from exposure to wind, sun, water or other irritants. For use as a lubricant and protectant against further irritation or to relieve dryness of the eye. **Do not use beyond expiry date (📅).**

## DIRECTIONS

Wash hands before use. Do not use after the expiry date. Instill 1 drop in the affected eye(s) as needed. While looking in a mirror, gently pull down lower eyelid and instill 1 drop on the inner surface of the eye or directly to the corneal surface of the eye by leaning back to a horizontal position. After application, shake any remaining droplet from tip of bottle and replace cap securely. Store in a cool, clean dry place.

## TIPS FOR USE

1. Invert the bottle and squeeze it gently until a drop forms on the tip. This may take a couple of seconds as the solution needs to travel through the one-way-valve system.
2. With the drop suspended at the tip, carefully bring the bottle above your eye and squeeze gently until it falls into the affected eye.
3. Please note: After use, there may be a residual amount of liquid remaining on the blue tip. This confirms that the bottle is working as it was designed, and not drawing this liquid back into the bottle.

If any residual solution remains on the bottle after use, simply flick it off with a brisk motion and close the cap tightly.

This step is critical in keeping the remaining solution sterile and safe. Even a minuscule amount of fluid, exposed to a non-sterile external environment, may become contaminated.

## COMPOSITION

I-DROP<sup>®</sup> MGD is a sterile, preservative-free, blink-activated viscoadaptive lubricating eye drop and **contains**: water for injection, phosphorylcholine polymer, sodium chloride, sodium phosphate, glycerol, sodium hyaluronate.

## WARNINGS

If you experience eye pain, change in vision, continued redness or irritation of the eye, or if the condition worsens or persists for more than 72 hours, discontinue use and consult a doctor.

I-DROP<sup>®</sup> MGD may modify the effect of other solutions or drugs that you may be using on the eye. This product has not been tested during pregnancy or lactation. Do not apply I-DROP<sup>®</sup> MGD on an infected eye.

Do not operate machinery or drive a vehicle immediately after use. To avoid contamination, do not touch tip of container to any surface. Do not use this product if you are allergic to any of the ingredients. Replace cap after use. Keep the bottle closed tightly. Not for use with contact lenses. Do not use if bottle appears damaged or compromised.

**KEEP OUT OF REACH OF CHILDREN.**

## HOW IT'S SUPPLIED

I-DROP<sup>®</sup> MGD is supplied in a bottle with a fill volume of 10 mL. Do not use if the packaging is damaged.

## INDICATIONS

Pour le soulagement prolongé de l'inconfort causé par des irritations mineures de l'œil occasionnées par l'exposition au vent, au soleil, à l'eau ou autres irritants. À utiliser comme lubrifiant et protecteur contre toute irritation subséquente ou pour soulager la sécheresse de l'œil. **Ne pas utiliser au-delà de la date de péremption (📅).**

## INSTRUCTIONS

Laver les mains avant l'usage. Ne pas utiliser après la date de péremption. Instiller 1 goutte dans l'œil (les yeux) irrité(s) au besoin. À l'aide d'un miroir, tirer délicatement sur la paupière inférieure et instiller 1 goutte sur la surface interne de la paupière ou instiller 1 goutte directement sur la surface cornéenne tout en penchant la tête vers l'arrière en position horizontale. Après l'application, secouer pour enlever le surplus de produit sur l'embout de la bouteille et remettre le capuchon en place. Conserver dans un endroit frais, propre et sec.

## TRUCS POUR UTILISATION

1. Retourner le flacon et presser doucement jusqu'à ce que se forme une goutte sur le bout. Cela peut prendre quelques secondes puisque la solution doit passer dans un système de valve unidirectionnelle.
2. Avec la goutte suspendue à l'extrémité, mettre soigneusement la bouteille au-dessus de l'œil et presser doucement jusqu'à ce qu'elle tombe dans l'œil atteint.
3. Remarque importante : Après l'utilisation, une quantité résiduelle de liquide pourrait demeurer sur l'embout bleu. Cela confirme que le flacon fonctionne comme désiré et ne réaspire pas le liquide dans la bouteille.

Si un résidu de solution demeure sur le flacon après l'utilisation, secouez-le pour l'enlever et fermez le capuchon correctement.

Cette caractéristique est indispensable pour que le reste de la solution demeure stérile et sécuritaire. Lorsqu'exposée à un environnement extérieur non stérile, même une quantité minuscule de fluide peut devenir contaminée.

## COMPOSITION

Les gouttes oculaires I-DROP<sup>®</sup> MGD sont lubrifiantes, viscoadaptives, activées par le clignement et stériles, et ne contiennent pas d'agent de conservation et **contiennent** : eau pour injection, polymère de phosphorylcholine, chlorure de sodium, phosphate de sodium, glycérol, hyaluronate de sodium.

## MISES EN GARDE

Si vous ressentez de la douleur, si votre vision change, si la rougeur ou l'irritation persiste, ou si le problème s'aggrave ou persiste pendant plus de 72 heures, cessez l'emploi et consultez un médecin.

I-DROP<sup>®</sup> MGD peut entraver les effets d'autres solutions ou médicaments ophtalmiques que vous pourriez utiliser. Ce produit n'a pas été testé durant la grossesse ni l'allaitement. Ne pas appliquer I-DROP<sup>®</sup> MGD sur un œil infecté.

Ne pas manœuvrer de machinerie ou conduire un véhicule immédiatement après l'usage. Pour éviter la contamination, ne pas laisser le bout du contenant toucher à aucune surface. Ne pas utiliser ce produit si vous êtes allergique à l'un des ingrédients qu'il contient. Remettez le bouchon après l'emploi. Toujours garder le flacon bien fermé. Ne peut être employé avec des lentilles cornéennes (verres de contact). Ne pas utiliser si la bouteille semble endommagée ou compromise.

**TENIR HORS DE LA PORTÉE DES ENFANTS.**

## EMBALLAGE

Les gouttes I-DROP<sup>®</sup> MGD sont vendues en flacons de 10 mL. Ne pas utiliser si l'emballage semble endommagé.



STORE BETWEEN 2°C AND 25°C.  
DO NOT USE BEYOND EXPIRY DATE (📅).



ENTREPOSER ENTRE 2 °C ET 25 °C.  
NE PAS UTILISER AU-DELÀ DE LA DATE DE PÉREMPTION (📅).

Developed by Biocia Inc.

I-DROP<sup>®</sup> is a registered trademark of I-MED Pharma Inc. ©2022 I-MED Pharma Inc.

Conçu par Biocia Inc.

I-DROP<sup>®</sup> est une marque déposée de I-MED Pharma Inc. ©2022 I-MED Pharma Inc.

Manufactured in France for:  
Fabriqué en France pour :  
I-MED PHARMA INC.  
7190 Frederick Banting Rd.  
St. Laurent, QC  
Canada H4S 2A1  
(514) 685-8118  
info@imedpharma.com

EC REP  
ARAZY GROUP GmbH The Square 12  
Am Flughafen, 60549 Frankfurt  
am Main Germany  
UK RESPONSIBLE PERSON: MEDES LIMITED  
5 Beaumont Gate, Shenley Hill, Radlett,  
Hertfordshire WD7 7AR, England, UK  
medes@arazygroup.com

CH REP  
MedEnvoy Switzerland  
Gothardsstrasse 28  
6302 Zug  
Switzerland

MedEnvoy  
Prinses Margrietplantsoen 33 - Suite 123  
2595 AM The Hague  
The Netherlands

REF: 208  
I-DMGDI 0222

[imedpharma.com](http://imedpharma.com)